
Wtoclawek, dnia 20.04.202 1r.

,,n&l $4" !02i,

Arkadiusz Piasecki

Radny Rady Miasta

1\.

dr Marek Wojtkowski

Prezydent Miasta Wfocfawek

Interpelacja

W sprawie prog6w zwalniajAcych pny ulicy Bartnickiej

Zwrocili siq do mnie Mieszkafcy ulicy Bartnickiej, z pro6bq o wybudowanie prog6w

zwalniajqcych przy ulicy Bartnickiej. W ostatnich dniach doszlo tam do niebezpiecznego zdarzenia

drogowego. Nocq kierowca samochodu jadqcy ulicq Letniq wjechal w plot uszkadzajqc ogrodzenie

oraz skrzynkq gazowE. Mieszkadcy ktorzy tam mieszkajq od 5 lat oznajmili, ie do takiej sytuacji doszlo

ju2 drugi raz.

Mieszkalrcy, proszE o progi zwalniajqce jeden na koricu ulicy Letniej przy wjeidzie na ulicq Bartnickq

a drugi w okolicy furtki, czyli wejScia do domu. Mieszkaricy zglaszajq r6wnie2 problem z wyjazdem ze

swojej posesji poniewai pojazdy poruszajqce siq ulicq Bartnickq jeid2q czasami zbyt szybko.

Do interpelacji zatqczam zdjqcia.

Uprzejmie proszq Pana Prezydenta o pozytywne rozpatrzenie powyiszej pro5by,

Z powaianiem
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